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Kontschán Flórián Jenő PB elnök az együttes bizottság ülését 9 óra 4 perckor megnyitotta, 

megállapította, hogy a Pénzügyi Bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt.  

Elmondta, a megküldött meghívóban 1 napirendi pont szerepel. Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak 

a napirendi pontról.  

 

A Pénzügyi Bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

108/2022. (X. 07.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a katasztrófavédelemről 

és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) 

bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve 

humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 

24.) Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot 

hozza: 
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A 2022. október 7-ei együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2022. október 7-ei, rendkívüli ülése előterjesztésének megvitatása 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Szanyi Gábor VFKB elnök megállapította, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő volt jelen.  

Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi pontról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

108/2022. (X. 07.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága a katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. 

évi CXXVIII. törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló 

fegyveres konfliktusra, illetve humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi 

következményeinek az elhárítása érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti 

szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és 

hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

A 2022. október 7-ei együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2022. október 7-ei, rendkívüli ülése előterjesztésének megvitatása 

 

Felelős: Szanyi Gábor elnök 

 

Székely Antal HB elnök megállapította, hogy a Humán Bizottság határozatképes, mert a 7 fő 

bizottsági tagból 6 fő jelen volt. 

Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi pontról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

153/2022. (X. 07.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága a katasztrófavédelemről 

és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) 

bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve 

humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 

24.) Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot 

hozza: 

A 2022. október 7-ei együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2022. október 7-ei, rendkívüli ülése előterjesztésének megvitatása 

 

Felelős: Székely Antal elnök 
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Kontschán Flórán Jenő PB elnök javasolta, hogy az előterjesztéseket mindhárom bizottság együtt 

tárgyalja kérdések, hozzászólások, módosító javaslatok tekintetében, a kapcsolódó döntéseket a 

bizottságok külön-külön hozzák meg. 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2022. október 7-ei, rendkívüli ülése 

előterjesztésének megvitatása 

 

Önkormányzati döntések a megnövekedett rezsiköltségek hatásának kezelése érdekében 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, a napirend mindenki számára ismert. Október 15-ig 

szab meg határidőt, október 27-ei ülésen kell ezzel foglalkozni és megtárgyalni azokat az 

intézkedéseket, amelyeket az intézményvezetők, városi cégek állítanak össze. Nemcsak a költségek 

csökkentéséről, hanem a bevételek növeléséről is esik szó. Alátámasztja az a levél, ami az 

önkormányzathoz érkezett Balla Györgytől valós és várható energiaköltségekről, és javaslatokat is 

fogalmaz meg az intézkedési tervvel kapcsolatban. Felhívja a figyelmet, vizsgálják felül az 

önkormányzatok a bevételi lehetőségeiket, annak módosítását. Az ezt megtiltó szabályozás már 

megszűnt. Kis mértékű állami támogatásra számíthatnak az önkormányzatok. Számít arra a 

kormányzat, hogy az önkormányzatok a saját lehetőségein belül megpróbálnak bevétel növekedésre 

való lépéseket tenni. 

 

Dr. Mátics István külső bizottsági tag elmondta, a város kompetencia körébe tartozó egészségügyi 

szolgáltatásokkal kapcsolatban a szakorvosi rendelőben működik ügyelet, fogászati ellátás és a 

védőnői szolgálat, az energiaköltségek ott is emelkednek nyilván. Van-e tudomás arról, hogy a 

működéssel kapcsolatban a szakorvosi rendelőintézettel kötött szerződés módosulni fog. Van-e olyan, 

ami ezen egységek működését veszélyeztetné. Ugyanez a kérdés vetődik fel a háziorvosi és 

házigyerekorvosi szolgálatok működtetésével kapcsolatban. Ugyanaz a probléma ezeken a helyeken is, 

mint máshol. Az előkészítés kapcsán ezek az intézmények vizsgálatra kerültek-e, van-e probléma, 

van-e megoldása? 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, az ügyelet és a védőnői elhelyezéssel kapcsolatban a szakorvositól 

nem kaptak kezdeményezést bérleti szerződés módosítására. A védőnők elhelyezésével kapcsolatban, 

a DIGI kivonult, ezt a hivatali energetikai fejlesztés pályázatban is megjelölték, elhelyezésük 

biztosítva lenne a DIGI helyén. Az egészségügyi rendszer átalakításánál az ügyelet és védőnői 

szolgálat tervezés alapján állami feladatellátásba kerülnek, az ügyelet az OMSZ-hez, a védőnői 

rendszer a kórházi alkalmazotti körbe kerül 2023-2024-ben. Ha kapnánk is a szerződés módosítására 

kérést, akkor is meg szeretnénk várni az október közepi jogszabály kiadását, pontosan milyen 

határidőbe állapítja meg, melyik évet fogja érinti. Ezt tudni kell ahhoz, hogy a szerződések 

módosításával érdemben tudjon a testület foglalkozni. A háziorvosok esetében sem jött még igény, 

amiben kérik az önkormányzat segítségét. A háziorvosok működési finanszírozási ellátása különböző. 

Van, ahol támogatást kapnak, van, ahol lakás funkcióban lévő rendelőkben vannak, ezeket át fogjuk 

nézni, meg fogják vizsgálni, hiszen nem érdeke az önkormányzatnak, hogy a háziorvosok 

megszüntessék feladatellátási szerződésüket. Nem érkezett igény, se telefonon, sem írásban. Szabó 

Zsoltnak van itt a nyugdíjba vonulása január 1-jével, az ő körzetéről. 

A Tankerülettel kapcsolatban betettek három olyan döntést, amit a pénteki kormányhatározat alapján 

gondoltak át: tálalókonyhák, pénzügyi iroda, HÉBÉ szerepe. Nem kapott választ, pár nap, amíg választ 

adnak. Próbáltak egyeztetni, nem mutattak együttműködést a szerződések módosításában. Ez a 

testületi anyagnak lehet része, az önkormányzat kimondhatja, hogy a fűtés biztosítását nem tudja ilyen 

szerződési feltételekkel biztosítani. A tálalókonyhák esetében az étkezőt az iskolához tartozónak 

tekintik, a tálalókonyha önkormányzati feladatellátás. Ott el szerették volna zárni a fűtést, és kérték, 

hogy ezt ne számlázzák ki. Az iskolai étkezési díj beszedésére irodát biztosítottak, m2 arányosan 

fizette az önkormányzat, mások is használják ezt az irodahelyiséget, tekintsenek el ettől is. A HÉBÉ-

nek az önkormányzat fizeti a számláját: féléves szinten 200 E Ft, 19-cel megszorozva érdemi költség.  

Valamennyi általános iskolából igénybe tudják venni a sportlétesítményeket, de novemberben már 

nem. A HÉBÉ területét tornaóra gyanánt használhatnák, ehhez tanrend módosítás, tankerületi 

megállapodás módosítás szükséges. A működési költségcsökkentési intézkedés ki van adva, senki nem 
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tud rugalmas és együttműködő lenni. 

 

Székely Antal HB elnök elmondta, a háziorvosokat tekintve kettő szolgálat van, az egyik a Szabó 

doktor úr, és a másik a Borbálai, amelyik nem lakásban, vagy gyógyszertárban működik. Náluk mások 

lesznek a költségek. A lakásokat nem tudják egyelőre külön kezelni. Ezzel kapcsolatban be kellene 

szerezni az információkat. Szabó doktor körzete szét lesz osztva. Az ebédjegyekkel kapcsolatban 30 

éve mondja, hogy ez nem az iskola feladata, a szolgáltató feladata lenne. Az iskolák intézik, nem az 

iskola dolga. Azért bérlünk külön irodát, hogy ott ezt intézzék. A szolgáltató dolga, kinek főz és kinek 

tálal.  

 

Dr. File Beáta jegyző hozzátette, az önkormányzat nevében az iskolában főznek. 

 

Székely Antal HB elnök elmondta, az mégis az iskola nyűge. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, az iskola nyűgét átveszik a hivatal által foglalkoztatott kollégák.  

 

Székely Antal HB elnök elmondta, az a problémája, hogy továbbra is az iskola dolga. 

 

Dr. File Beáta jegyző véleménye szerint a közétkeztetés az önkormányzathoz tartozik, a főzés, a 

tálalás. Besegítenek az iskolának, átvették az adminisztratív feladatokat. Plusz 3 főt jelent ezen 

feladatok ellátása. Az iskolában tudnak hasznosítani adminisztrációs tehercsökkentésben. A gyerekek 

érdekében ott folyik az étkeztetés, tálalás, az iskola működtetéséhez kötelező feladatellátás. Együtt 

kellene működni. Ki tudnak vonulni, nem tudja, kinek lesz ez jó. A tálalóval kapcsolatban is lehet 

olyan döntést hozni, ami nem a gyerek érdeke. A gyerekek érdeke az első. Addig nem tudnak előre 

lépni, amíg mindenki egymásra mutogat, hogy kinek mi a feladata. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, a távfűtéssel kapcsolatban a közületi fogyasztókkal a 

távhő hogyan számol el? Előre utalás van vagy a konkrét fogyasztást számolja? 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, a lakóépületben lévő nem lakás céljára szolgáló 

működő egységek mivel nem lakossági funkciót lát el, egyéb kategória. Azon az áron, amit az egyéb 

fogyasztók számára megállapítottak, vagy ha önkormányzati, akkor kki-s, díjelőleg és egyenleg fizetés 

van.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, ezekkel az intézkedésekkel hogyan fog ténylegesen 

csökkenni a költsége az önkormányzatnak?  

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, amelyik önálló épületben van, azzal havonta elszámol a 

szolgáltató, a tényleges fogyasztás alapján. 

 

Tassi József ügyvezető elmondta, egy hónap elcsúszással. Az alapdíj az állandó. 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag elmondta, a tálalókonyhák leválasztásra kerülnek. A technikai, 

gyakorlati része hogyan fog megvalósulni? Van önálló elzárási lehetősége minden intézményben, vagy 

radiátoronként lesznek lezárva? Elzárhatók a radiátorok, vagy a szelepeket rendbe kell rakni? Saját 

tapasztalata az volt, hogy a drasztikus beavatkozás vége az volt, hogy az egészet át kellett építeni. A 

legtöbb intézményben biztos nem a high-tech szelepek vannak. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, a tálalókonyhák az iskolák korszerűsítése során 

felújításra kerültek, működőképes szelepek vannak benn. Kérdés az, hogy az épület üzemeltetője 

elfogadja-e azt, hogy a radiátor szelepek lezárásával szünteti meg az önkormányzat a fűtés 

vételezésének lehetőségét. A tálalókonyhák az épület fűtési rendszerének szerves részei. Technikailag 

megoldható, nem okoznak vele nagy kárt. Attól nem kell félni, hogy nem lehet elzárni. A Vészhelyzeti 

munkacsoport ülésén elhangzott, minden olyan létesítménynél, ahol fűtés megszüntetés van, ki kell 

nevezni egy felelőst, aki ellenőrzésre köteles.  
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Dr. Mátics István külső bizottsági tag elmondta, elzárják a tálalókonyháknál a gázcsapot. Kérdése az 

volt, tudják-e azt, hogy mennyi volt, amennyit mostantól nem vesz igénybe? 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, nem tudják, az alapdíjat nem kell fizetni. Ne kelljen érte 

fizetni, ez a célja az intézkedésnek.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, ezeknél az intézményeknél alapdíjat sem fognak fizetni?  

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, alapdíjat muszáj fizetni. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, az alapdíj és fűtési hődíj aránya milyen? 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag elmondta, 13%-kal emelkedik az alapdíj és 13-szorosra a hődíj. 

Nagyságrendi különbség van. Az alapdíj nem tétel.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, akkor fizeti az önkormányzat az alapdíjat, de nem vesz 

igénybe semmilyen szolgáltatást.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, 3 hetet kért a tankerület, hogy válaszoljon a feltett együttműködési 

javaslatokra. Az előterjesztés határozati javaslata tartalmaz tankerületi megállapodás módosításával 

kapcsolatos javaslatokat, hogy kezelheti-e úgy a testület, hogy a szerződésmódosítás irányába történő 

tárgyalásokat ezek az elvek szerint kéri, októberi rendes ülésre ennek a pontosítása meg tud történni. 

Ilyen tartalommal kezdeményezze a megállapodás-módosításokat. Ketyegnek a mérők, az októberi 

számlákban ezek a hetek benne lesznek. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, Dr. Takács Ádám jelezte, azért szükséges 3 hét, mert egyben 

szeretnék látni az összes településen az adatokat, ésszerűsítéseket. Többi településtől még semmiféle 

ilyen irányú javaslatot nem tettek.  

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag elmondta, az 1.e) határozati javaslatban szerepel az adók 

mértékének növelése, új adók bevezetése. Kérdése az volt, mire gondoltak? 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, elvárásnak is tekinthető, hogy vizsgálja meg az 

önkormányzat, mekkorák a költségnövekedések, takarékosság, és milyen források vannak, ami 

hozzárendelhető ahhoz, hogy a működés továbbra is biztosítható legyen, elvárás a központi 

kormányzat felől ennek a vizsgálata. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, tegnapelőtt kapták meg a miniszteri biztos Balla György levelét, 12-

ei a határidő. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök felolvasta a levél záradékát. Arra hívja fel a miniszteri biztos a 

figyelmet, hogy más lehetősége is van az önkormányzatoknak a költségek csökkentésén kívül. Ezt 

jegyző asszony elmondta, milyen módon lehet elérni Oroszlány város esetében. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, 12-éig határidős a levél. Adatot kell adnia az önkormányzatnak a 

2021, 2022 és 2023 tervezésről. Nem minden díj ismert, nehéz lesz. Be kell számolni, hogy már 

milyen intézkedéseket tett az önkormányzat a rezsicsökkentés érdekében és mit tud már, hogy tervez. 

Ez lesz az alapja annak a döntésnek, hogy egyenként kell az önkormányzatokkal egyeztetni a 

lehetőségeket. Nem tudni, mennyire gyorsan lehet, minden hónap veszteség. 1-2 napja érkezett, a 

testületi ülésen ki fogja osztani. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök még egy bekezdést ismertetett. Elmondta, ebből is az derül ki, 

hogy az önkormányzatok szabadon élhetnek a korábban megszüntetett lehetőségekkel. 
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Gyuga Mihály József bizottsági tag elmondta, kapott anyagból tud dolgozni, nem történt utalás a 

levélre. Egy ilyen feloldás, lehetőség mellett egészen más értelmet kap az 1.e). Ennek ismerete nélkül 

ez az anyag elég hiányos. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Kontschán Flórián Jenő PB elnök kérte a 

Pénzügyi Bizottságot, szavazzanak az előterjesztés elfogadásáról. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

109/2022. (X. 07.) határozata 

az „Önkormányzati döntések a megnövekedett rezsiköltségek hatásának kezelése érdekében” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a katasztrófavédelemről 

és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) 

bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve 

humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 

24.) Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot 

hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Önkormányzati döntések a megnövekedett 

rezsiköltségek hatásának kezelése érdekében” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

 

Szanyi Gábor VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

109/2022. (X. 07.) határozata 

az „Önkormányzati döntések a megnövekedett rezsiköltségek hatásának kezelése érdekében” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága a katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. 

évi CXXVIII. törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló 

fegyveres konfliktusra, illetve humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi 

következményeinek az elhárítása érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti 

szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és 

hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Önkormányzati döntések a megnövekedett 

rezsiköltségek hatásának kezelése érdekében” című előterjesztést. 

 

Felelős: Szanyi Gábor elnök 
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Székely Antal HB elnök kérte a Humán Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

154/2022. (X. 07.) határozata 

az „Önkormányzati döntések a megnövekedett rezsiköltségek hatásának kezelése érdekében” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága a katasztrófavédelemről 

és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) 

bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve 

humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 

24.) Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot 

hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Önkormányzati döntések a megnövekedett 

rezsiköltségek hatásának kezelése érdekében” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Kontschán Flórián Jenő PB elnök az együttes bizottság 

ülését 9 óra 49 perckor bezárta. 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Kontschán Flórián Jenő 

 PB elnök PB bizottsági tag 

 

 

 

 Szanyi Gábor 

 VFKB elnök VFKB bizottsági tag 

 

 

 

 Székely Antal 

 HB elnök HB bizottsági tag 


